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Propostes de redreçament econòmica Vilanova i la Geltrú 

L'Ajuntament presenta 
un planteig per al futur 

Dins el programa d'actes del centenari de l'arribada delferrocarril a 
Vilanova i la Geltrú, es faran aquesta setmana conferències i 

exposicions sobre el tema «Per un planteig de futur». Narcís Serra hi 
parlarà del paper de la inversió municipal per a resoldre la crisi 

Vilanova i la Geltrú. (Xavier 
Capdevila).— L'Ajuntament 
de Vilanova ha organitzat 
unes jornades sobre el futur 
econòmic de la ciutat que, 
sota el lema «Per un planteig 
del futur», intenten ser una 
reflexió sobre la situació 
econòmica vilanovina, sot-
mesa greument als efectes 
de la crisi, i volen ser també 
una Invitació a les forces 
econòmiques per a fer un 
projecte de futur, de con-
strucció de la ciutat promocl-
•onant els seus atractius 
econòmics. 

Les jornades s'emmar-
quen en la commemoració 
del centenari de l'arribada 
del ferrocarril, que ara s'està 
celebrant, i també en les 
dates en què, fins l'any 76, 
es va organitzar la fira de 
Vilanova. 

«Per un planteig de futur» 
serà el lema de l'exposició 
central que ha estat munta-
da a l'Escola Industrial de Vi-
lanova i que s'inaugurarà di-
marts dia 24 a dos quarts de 
vuit del vespre. «Per un plan-
teig de futur» és també el 
títol de l'opuscle, o intent de 
llibre blanc, sobre l'economia 
local, que ha estat editat per 
l'Ajuntament I que serà pre-
sentat també dimarts, amb 
la presència de l'alcalde de 
Barcelona, Narcís Serra, 
que pronunciarà una cnfe-
rència, a l'Escola Industrial, 
sobre el «Paper de la inversió 
municipal per a resoldre la 
crisi». 

Dimecres, dia 25, també a 
dos quarts de vuit, a l'antiga 
Biblioteca Balaguer, a l'edifi-
ci del museu, se celebrarà 
una taula rodona sobre l'ac-
tual situació i les perspecti-
ves del futur econòmic i 
social de Vilanova, en pre-
sència de les forces econò-
miques locals, representants 
del món empresarial 1 del 
món sindical. 

Sant Cugat 
Coberta 

inflable per a 
la piscina 

Sant Cugat del Vallès. 
(Màriàngela Rovira).— 
L'anterior consistori va 
començar una piscina 
oberta, que restà Inaca-
bada. Impermeabilitzar-
ia, fer uns vestidors i 
acabar el condiciona-
ment costa trenta-quatre 
milions. Ara l'Ajuntament 
ha decidit canviar el pro-
jecte i cobrir amb un 
globus pressostàtic l'ac-
tual piscina, que és una 
mica més gran, ja que té 
vin-i-cinc metres per 
quinze,! l'altra en tenia 
vint-i-cinc per dotze. 

El globus que s'hi vol 
col·locar costa nou mili-
ons de pessetes i les 
obres d'instal·lació de 
maquinària per a mante-
nir l'aigua calenta en 
costen un milió. 

Dijous, dia 26, a l'Escola 
Industrial, realitzarà una 
conferència l'alcalde de Sa-
badell, Antoni Farrés; versa-
rà sobre la recent experièn-
cia celebrada a la ciutat del 
Vallèx amb el lema «Saba-
dell proposa», experiència 
similar a la que ara pretén 
portar a terme el consistori 
vilanoví, encara que amb 
una infrastructura més 
modesta. 

El dia 10 de desembre, es 
clouran les jornades amb 
una taula rodona a l'antiga 
Biblioteca amb personalitats 
del món administratiu i eco-
nòmic de Catalunya. El 
debat tractarà de l'actual si-
tuació de crisi i hi assistiran 
els directors generals de 
Comerç, Ordenació del Terri-
tori, Transports i Política In-
dustrial de la Generalitat. 

El llibre Per un planteig del 
futur, redactat per l'econo-
mista municipal Cèsar Rodrí-
guez, pretén ser un docu-
ment de treball, de debat i 
de propostes d'actuació. In-
cideix en tres tipus d'inver-
sió: la privada, la pública i la 
municipal i fa una detallada 
anàlisi del desenvolupament 
econòmic de Vilanova, les 
característiques de la in-
dústria local i la crisi i l'atur, 
que avui situa la comarca 
del Garraf en el tercer lloc 
en índex de parats de 
Catalunya. 

L'exposició restarà oberta 
fins als dies de Nadal i 
pretén, de manera pedagògi-
ca i agradable, fer arribar als 
ciutadans l'anàlisi de la si-
tuació i les propostes d'ac-
tuació recollides en el llibre. 

«Ens adrecem a les 
institucions» 

L'alcalde de Vilanova, 
Jaume Casanoves, va mani-
festar a AVUI que el conjunt 
de les jornades vol ser la 

concreció de tot un treball 
de propostes de redteça-
ment econòmic de la ciutat 
que, des del consistori, 
s'han anat realitzant des de 
fa mesos, unes propostes 
que plasmen el corhpromís 
que adquireix-l'Ajuntament, 
però que alhora demanen a 
totes aquelles forces del 
món empresarial, institucio-
nal I econòmic que prenguin 
també el seu compromís per 
a sortir de la greu situació 
que pateix Vilanova i la seva 
comarca, convertides en un 
dels cul-de-sacs de 
Catalunya. 

L'alcalde socialista de Vi-
lanova manifestà que la tesi 
general d'aquesta proposta 
de l'equip de govern munici-
pal és diferent a la que va ex-
posar el president de la Ge-
neralitat en la seva recent 
visita a Vilanova, quan llegí 
el pregó del centenari del 
ferrocarril. «Pujol —va dir Ca-
sanovas— s'adreçava als 
homes, als prohoms com 
Gomà i Ferran al segle 
passat, per sortir de ta crisi, i 
nosaltres ens adrecem.pre-
ferentment a les Institucions, 
perquè r«humanisme» al 
qual es referia el president, 
ja fa molts anys que ha 
passat.» 

L'Ajuntament -^continuà 
l'alcalde de Vilanova— no 
pretén substituir la iniciativa 
privada, sinó servir de cata-
litzador d'iniciatives en 
aquesta situació de crisi. 
«En els" dos pròxims anys 
—digué— estem redefinint 
el futur de la nostra ciutat 
pels vint anys vinents; de 
l'encert o desencert dels qui 
avui governem el municipi I 
les institucions depèn deci-
sivament el nostre futur» 

L'alcalde es manifestà es-
perançat perquè en els cer-
cles econòmics de la ciutat 
hi ha interès creixent per la 
qüestió. 

El consistori demana contrapartides 

Avança el projecte del 
circuit de Caldes 

Caldes de Malavella. (Mercè 
Carbó).—E\ projecte urbanístic 
per a fer un circuit automobilís-
tic ha estat el motiu d'una 
reunió recent en què ha parti-
cipat l'Ajuntament, el Reial 
Automòbil Club de Catalunya 
—promotor del projecte— i les 
conselleries de Comerç i Tu-
risme i de Política Territorial i 
Obres Públiques de la 
Generalitat. 

El consistori de Caldes no 
s'hi mostrà contrari, al principi, 
encara que hi tenia reserves 
perquè el RACC no li havia 
presentat mai cap avantpro-
jecte concret. L'objectiu princi-
pal de la reunió celebrada re-
centment fou d'aclarir si la con-
selleria de Política Territorial i 
Obres Públiques hi dóna con-
formitat o no. Donades les ca-
racterístiques de la instal·la-
ció, el pla d'ordenació d'aquest 
circuit hauria de ser d'àmbit 

supramunicipal. 
Una altra qüestió estudiada 

a la reunió fou que caldria 
fer-hi una xarxa de carreteres 
per a canalitzar l'augment de 
circulació que hi haurà els 
dies de cursa. Aquesta qüestió 
fou l'única que presentà pro-
blemes, ja que la conselleria 
de la Generalitat no té compe-
tències per a els enllaços amb 
la carretera N-ll, que depèn 
del govern central. 

Recordem que el projecte de 
circuit automobilístic havia mo-
tivat un acord de l'ajuntament 
en el sentit de fer-ne un estudi 
abans de prendre cap determi-
nació sobre l'afer Feia tres 
anys que s'havien començat a 
tallar arbres a la finca de més 
de dues-centes hectàrees, on 
es vol fer el circuit, sense 
permís municipal. És un terre-
ny no urbanitzable i d'interès 
geològic 

I c i m cada any la nistra tradiciinal > < 
E X P O S I C I Ó D E R E A L I T Z A C I O N S E X C L U S I V E S v , 
on l'objecte artístic acempanya les a b i l l e s ' . 
I el Jorré sap apreciar el I e n entès. 

I EL PRESTIGI 

d O D O H N i U 
EN ELS LOTS I CISTELLES DEL 

MESON DE LAS GOLOSINAS 
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